

HKBN Enterprise Solutions Limited

香港寬頻企業方案有限公司



企業方案
Enterprise Solutions

12/F, Trans Asia Centre, 18 Kin Hong Street, Kwai Chung, NT
Tel : (852) 128180
Fax : (852) 3999 7800
Website : <http://hkbnes.net>
Email Address : info@hkbnes.net

葵涌健康街18號恆亞中心12樓
電話 : (852) 128180
傳真 : (852) 3999 7800
網址 : <http://hkbnes.net>
電子郵箱 : info@hkbnes.net

Senior Management

Mr. William YEUNG	Chief Executive Officer
Mr. Ni Quiaque (NiQ) LAI	Chief Talent & Financial Officer
Mr. Gary MCLAREN	Chief Technology Officer
Ms. Selina CHONG	Chief Marketing Officer
Mr. Eric HO	Chief Information Officer
Mr. Billy YEUNG	Chief Operating Officer – Enterprise Solutions

高層管理人員

楊主光先生	行政總裁
黎汝傑先生	人才及財務總裁
麥駿弘先生	科技總裁
鄭潘行端女士	市務總裁
何贊輝先生	資訊科技總裁
楊德華先生	營運總裁 — 企業方案

Business Activities

Established in 1999, Hong Kong Broadband Network Limited ('HKBN') is a leading broadband service provider in Hong Kong, offering a diversified portfolio of premium telecom services to the market, including broadband and Wi-Fi access, voice communication, entertainment and an array of advanced enterprise solutions.

Over the years, we have invested over HK\$4.1 billion in establishing one of the most extensive fibre optic networks in Hong Kong*. In 2004, we successfully built the largest Metro Ethernet network in the world. In 2013, we completed our acquisition of Y5ZONE Limited and further extended our Wi-Fi business development. In 2016, we acquired New World Telecom which strengthens our presence and development in the enterprise solutions market. Today, our fibre optic network covers more than 2,200 commercial buildings, with over 11,000 Wi-Fi hotspots[^] available throughout Hong Kong. For more information about HKBN Enterprise Solutions, please visit <http://hkbnes.net>.

業務概況

香港寬頻網絡有限公司(“香港寬頻”)於1999年成立，是領先市場的光纖寬頻服務供應商，一直為市場提供多元化及優質的電訊服務，包括寬頻、Wi-Fi、話音通訊、娛樂服務及一系列先進的企業方案等。

過去多年，我們投資超過41億港元自建香港其中一個覆蓋範圍最廣泛的光纖網絡*。2004年，我們成功建構了全球最大的城域以太網網絡。2013年，我們完成收購Y5ZONE後，進一步拓展其Wi-Fi業務。2016年，我們收購新世界電訊，有效壯大我們在企業方案市場的業務發展。時至今日，我們的光纖網絡已覆蓋全港超過2,200幢商業大廈，並有超過11,000個Wi-Fi熱點[^]遍佈全港各區。如欲了解更多香港寬頻企業方案，請瀏覽<http://hkbnes.net>。

* 過去多年，香港寬頻的電訊、電腦及辦公室設備、租賃土地及樓宇以及租賃裝修固定資產累計成本約達41億港元。該等固定資產主要與我們的網絡有關，且為網絡的主要組成部分。

[^] HKBN Wi-Fi服務由香港寬頻集團有限公司所提供。每個Wi-Fi服務點包括不同的熱點數量。

* Over the years, the accumulated cost of HKBN's fixed assets in telecommunications, computer and office equipment, leasehold land and buildings and leasehold improvements amounted to approximately HK\$4.1 billion. These fixed assets primarily relate to, and are an integral part of, our network.

[^] HKBN Wi-Fi Service is provided by HKBN Group Limited. Each Wi-Fi service location may include different numbers of hotspots.